

作译者简介

Author and Translator

王邦维，北京大学东方文学研究中心教授

Wang Bangwei, Professor of Research Centre of Eastern Literatures, Peking University.

[法] 汪德迈，法国高等社会科学研究教授

LéonVandermeersch, Professor of Ecole des Hautes Etudes en Sciences Sociales, EHESS, France.

张弛，湖南师范大学教授

Zhang Chi, Professor of Hunan Normal University.

[法] 金丝燕 法国阿尔多瓦大学教授

Jin Siyan, Professor of University of Artois, France.

王一川，北京师范大学文艺学研究中心暨文学院教授

Wang Yichuan, Professor of the Center for Studies of Literary Theories and the School of Chinese Literature and Language of Beijing Normal University.

董晓萍，青海师范大学教授暨北京师范大学教授

Dong Xiaoping, Professor of Qinghai Normal University and Beijing Normal University.

陈越光，北京师范大学中国民间文化研究所特聘教授、中国文化书院院长

Cheng Yueguang, Join Professor of Research Institute for Chinese Folk Culture of Beijing Normal University, President of Academy of Chinese Culture.

郑伟明，香港大学教授

Zheng Weiming, Professor of Hong Kong University.

黎敏，北京外国语大学教授

Li Min, Professor of Beijing Foreign Studies University.

刘曼，法国阿尔多瓦大学东方学系汉语教师

Liu Man, Chinese Teacher of Department of Oriental Studies, University of Artois, France.

陈金秋，法国阿尔多瓦大学东方学系博士研究生

Liu Man, PhD Student of Department of Oriental Studies, University of Artois, France.

马保全，山东师范大学讲师

Ma Baoquan, Lecturer of Shandong Normal University.

许卢峰, 法国国立东方语言与文明学院博士研究生

Xu Lufeng, PhD Student of National Institute of Oriental Languages and Civilizations, France.

杨 森, 广东财经大学讲师

Yang Sen, Lecture of Guangdong University of Finance and Economics.

董首一, 西南交通大学副教授

Dong Shouyi, Associate Professor of SouthWest JiaoTong University.

杨小滨, 台湾“中研院”研究员

Yang Xiaobin, Researcher of Academia Sinica de Taiwan.

刘雅悦, 对外经济贸易大学外语学院讲师

Liu Yayue, Lecture of University of International Business and Economics.

彭 倩, 南开大学讲师

Peng Qian, Lecture of Nankai University.

毛 旭, 北京大学医学部助理研究员

Mao Xu, Assistant Researcher of Peking University Health Science Center.

黄 蓉, 北京大学医学人文学院讲师

Huang Rong, Lecture of Peking University Health Science Center.

李博雅, 陕西师范大学研究人员

Li Boya, Researcher of Shan'xi Normal University.

王 宁, 北京师范大学教授

Wang Ning, Professor of Beijing Normal University.

史培军, 青海师范大学校长暨北京师范大学教授

Shi Peijun, President of Qinghai Normal University and Professor of Beijing Normal University.

程正民, 北京师范大学教授

Cheng Zhengmin, Professor of Beijing Normal University.

〔俄〕易福成, 俄罗斯国立人文大学高等经济大学教授

Taras Ivchenko, Professor of National University of the Humanities & University of Higher Economics of Russia.